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PROTOKÓŁ  NR  XXII/08 

z II POSIEDZENIA XIX  SESJI  SEJMIKU 

WOJEWÓDZTWA  ŚLĄSKIEGO  III  KADENCJI 
 

(12.01.2008 r. – Sala Sejmu Śląskiego, gmach Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego) 

 

1. Wznowienie obrad godz. 10
00

 – radny Piotr Zienc, Przewodniczący 

Sejmiku. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – witam wszystkich gości, 

zwłaszcza parlamentarzystów, witam radnych Sejmiku. Chciałem 

przypomnieć, że przerwa nastąpiła w trakcie realizacji punktu piątego: 

interpelacje, zapytania… W tym miejscu chciałem zaproponować zmianę 

porządku obrad i wprowadzenie najpierw projektu uchwały z druku III/264 w 

sprawie wyboru Marszałka Województwa Śląskiego. Stosowne druki Państwo 

otrzymujecie. Przypominam, że komisja skrutacyjna została powołana w 

składzie: radny Krzysztof Stachowicz, radny Marek Migas, radny Alfred 

Brudny – dotyczy to normalnego procedowania, natomiast komisja przy 

wyborze Marszałka będzie powołana w składzie pięcioosobowym. Proszę 

komisję, aby zajęła miejsca i stwierdziła czy obrady wznowionej sesji są 

prawomocne. 

 

- radny Krzysztof Stachowicz – na 48 radnych 43 obecnych – możemy 

podejmować prawomocnie uchwały. 

 

[Radni nieobecni (według listy): Jan Borzymowski, Ludgarda Buzek, Andrzej 

Kamiński, Grzegorz Szpyrka, Adam Wolak] 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – wobec stwierdzenia 

prawomocności obrad ... głos chce zabrać radna Lenartowicz… 

 

- radna Gabriela Lenartowicz – chciałam tylko zaproponować zmianę w 

komisji skrutacyjnej do tajnego głosowania. Chciałam zaproponować radnego 

Krzysztofa Stachowicza ze zwykłej komisji, żeby zastąpił w komisji 

pięcioosobowej radnego Bogusława Śmigielskiego. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – poddam ten wniosek pod 

głosowanie z chwilą, gdy będziemy wybierać do przeprowadzenia wyboru 

Marszałka i ewentualnie Zarządu. Teraz głosowanie mojej propozycji zmiany 

porządku obrad. 
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Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały z druku 

III/264 (wybór Marszałka Województwa Śląskiego): 

 

za  33 

przeciw 0 

wstrzym. 4 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – następna propozycja do 

wprowadzenie do porządku uchwały w sprawie wyboru Wicemarszałków 

Województwa Śląskiego. 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyboru Wicemarszałków Województwa Śląskiego (druk III/265): 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 3 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – i ostatnia propozycja to 

wprowadzenie do porządku uchwały w sprawie wyboru Członków Zarządu 

Województwa Śląskiego. 

 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyboru Członków Zarządu Województwa Śląskiego (druk III/266): 

 

za  34 

przeciw 0 

wstrzym. 3 

 

 

Pozostałe do realizacji punkty porządku obrad: 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Marszałka Województwa Śląskiego 

(druk III/264). 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru Wicemarszałków Województwa Śląskiego (druk III/265), 

b) wyboru Członków Zarządu Województwa Śląskiego (druk III/266). 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie sesji. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Marszałka Województwa 

Śląskiego (druk III/264): 
 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – proponowałbym, żeby 

dotychczasowi członkowie byli członkami komisji … została zgłoszona 

kandydatura Krzysztofa Stachowicza …[głosy z sali, poza nagraniem]… 

Dobrze ! Czy oprócz propozycji radnej Lenartowicz dotyczącej zamiany 

przewodniczącego komisji Bogusława Śmigielskiego na Krzysztofa 

Stachowicza czy są inne ? Nie widzę ! Nie ma głosów sprzeciwu. Komisja 

pracuje w pięcioosobowym składzie z poprawką, która zaproponowała radna 

Lenartowicz. Proszę o zgłoszenie kandydatów na Marszałka. 

 

- radna Gabriela Lenartowicz – pozwolicie Państwo, że zanim zgłoszę w 

imieniu klubu PO kandydata złożę wniosek formalny. Myślę, że powinniśmy 

jednak przegłosować zmianę składu komisji skrutacyjnej. 

 

 

Głosowanie nad zmianą składu komisji skrutacyjnej (zastąpienie radnego 

Bogusława Śmigielskiego przez radnego Krzysztofa Stachowicza): 

 

za  35 

przeciw 0 

wstrzym. 2 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – komisja będzie pracować w 

składzie – radni: Stachowicz, Maras, Migas, Skalik, Wilk. Głosów sprzeciwu 

nie słyszę … Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

 

- radna Gabriela Lenartowicz – w imieniu klubu radnych PO zgłaszam kolegę 

radnego Bogusława Śmigielskiego na kandydata na Marszałka Województwa. 

Znamy go od roku pracy w Sejmiku. Jest doświadczonym samorządowcem, 

ma także duże doświadczenie w zakresie zarządzania w sektorze służby 

zdrowia, co w dzisiejszych okolicznościach i problemach także naszych 

wojewódzkich placówek będzie miało wielkie znaczenie i uważam, że będzie 

pomocne w zarządzaniu Województwem jeśli potrafi się zarządzać w takim 

konfliktowym sektorze, to myślę, że w z podobną energią i rozwagą będzie 

miał sukcesy w zarządzaniu Województwem. Proszę Państwa o poparcie tej 

kandydatury. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – czy kandydat wyraża zgodę ? 

…Dziękuję bardzo ! Czy są inne kandydatury ? … Nie widzę ! Czy są jakieś 
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głosy w dyskusji, pytania do kandydata ? … Nie widzę ! Stwierdzam, że 

mamy zgłoszoną jedną kandydaturę Bogusława Śmigielskiego. Prosiłbym 

komisję skrutacyjną o podjęcie działań. Ogłaszam 15 minut przerwy. 

 

 

[przerwa w obradach] 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – wznawiam obrady, oddaję 

głos komisji skrutacyjnej. 

 

- radny Krzysztof Stachowicz – komisja skrutacyjna w składzie: Krzysztof 

Stachowicz, Wiesław Maras, Marek Migas, Włodzimierz Skalik, Zygmunt 

Wilk na swego przewodniczącego wybrała Krzysztofa Stachowicza. Karty do 

głosowania opieczętowane są pieczęcią Sejmiku Województwa Śląskiego, na 

kartach podpisało się 5 członków komisji. Głosujemy nad wyborem na 

Marszałka Województwa Śląskiego Bogusława Śmigielskiego. Stawiamy 

jeden znak x w jednej z kratek. Postawienie większej ilości lub brak uznane 

będzie za głos nieważny. Dopisanie różnego rodzaju znaków nie będzie brane 

pod uwagę. Głosowanie jest tajne, macie Państwo możliwość oddania głosu 

również w pomieszczeniu obok. Zapraszam do głosowania [rozdanie kart do 

głosowania] … Możemy przystąpić do głosowania, urna jest pusta. 

 

[głosowanie] 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – komisja udaje się zlicza 

głosy. Ogłaszam dziesięciominutową przerwę. 

 

 

[przerwa w obradach] 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – wznawiam obrady po 

przerwie, oddaję głos przewodniczącemu komisji skrutacyjnej. 

 

- radny Krzysztof Stachowicz – protokół z głosowania tajnego. Komisja 

skrutacyjna w składzie: Krzysztof Stachowicz, Wiesław Maras, Marek Migas, 

Włodzimierz Skalik, Zygmunt Wilk. Komisja została powołana podczas XIX 

sesji Sejmiku Województwa Śląskiego w dniu 12 stycznia 2008 roku w celu 

przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru Marszałka 

Województwa Śląskiego. O pozytywnym wyniku głosowania decyduje 

bezwzględna większość ustawowego składu Sejmiku. Komisja skrutacyjna 

rozdała radnym karty do głosowania w liczbie 42. Po otworzeniu urny 
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komisja stwierdziła, że znajdują się w niej 42 karty do głosowania. Po 

przeliczeniu i sprawdzeniu kart komisja ustaliła, iż głosów ważnych oddano 

42, głosów nieważnych oddano 0. Wyniki głosowania: za wyborem 

Bogusława Śmigielskiego na Marszałka Województwa Śląskiego - 30, 

przeciw - 1, wstrzymujących – 11. Gratuluję ! 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – w tym miejscu proszę 

nowego Marszałka o zajęcie miejsca. Ja pozwolę sobie odczytać treść 

uchwały, którą podjął Sejmik. Jest to uchwała z druku III/264 w sprawie 

wyboru Marszałka Województwa Śląskiego. W § 1: Na podstawie 

prawidłowo przeprowadzonego głosowania tajnego Marszałkiem 

Województwa Śląskiego został wybrany radny Bogusław Śmigielski. § 2: 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Serdecznie gratuluję w imieniu 

Sejmiku Województwa Śląskiego [oklaski] … W tym miejscu, jeśli jest taka 

wola oddałbym głos Panu Marszałkowi Bogusławowi Śmigielskiemu. 

 

- Marszałek Bogusław Śmigielski – Szanowni Państwo ! Na dzisiejszej sesji 

wolą większości została mi powierzona odpowiedzialna funkcja Marszałka 

Województwa Śląskiego. Wszystkim, którzy oddali na mnie głos dziękuję za 

okazanie zaufanie, natomiast tych, którzy byli przeciwni mojej kandydaturze 

zapraszam do konstruktywnej współpracy dla dobra mieszkańców naszego 

województwa. Z tego miejsca chciałem podziękować radnemu, byłemu 

Marszałkowi, Panu Januszowi Moszyńskiemu za 14 miesięcy pracy dla 

województwa. Zapewne różnimy się w wielu kwestiach i pewne nasze 

poglądy będą dalej różne, doceniam jednak Pana zaangażowanie w 

wypełnianiu funkcji Marszałka i życzę satysfakcji z dalszej pracy w Sejmiku, 

jak również oczekuję, że ta współpraca będzie miała taki wymiar 

przyjacielski, albo przyjazny. Wszyscy wiemy, że województwo z jednej 

strony boryka się z poważnymi problemami, a z drugiej strony stoi przed 

olbrzymimi szansami wejścia na ścieżkę dynamicznego rozwoju. Nie 

możemy tutaj niczego zaniedbać. Nie stać nas na odkładanie w czasie 

koniecznych reform, czy zmian. Stawiając na rozwój nie możemy działać 

zachowawczo, unikać śmiałych projektów, czy nowoczesnych koncepcji. 

Żeby osiągnąć sukces musimy sprostać ostrej konkurencji ze strony polskich i 

europejskich regionów. Mamy wiele atutów, ale niewiele czasu, dlatego 

licząc na Państwa współpracę i merytoryczną pomoc zamierzam nadać 

właściwą dynamikę wszelkim działaniom na rzecz województwa śląskiego, 

jak również jego harmonijnego rozwoju. Nie czas teraz na drobiazgowe 

wyliczenia – znamy je doskonale – bardziej nurtujące jest pytanie jak 

stworzyć mieszkańcom województwa lepsze warunki dożycia, rozwijania 

umiejętności, kształcenia, czy wypoczynku. Nie mam cudownych recept i 

gotowych rozwiązań. Trzeba twardo stać na ziemi i konsekwentnie 

wykorzystywać dostępne instrumenty. Jednym z nich są środki unijne. To są 
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konkretne pieniądze skupione w dużych programach. W sposób szczególny 

będę nadzorował ich właściwe wykorzystanie. Będę również działał w tym 

zakresie w celu rozwoju aglomeracji śląskiej, będę pilotował projekty służące 

usprawnieniu komunikacji w regionie i ochrony środowiska. Pokrótce 

streszczę jakie są zamierzenia. Chciałbym zakończyć okres administracyjnej 

niemocy w kwestiach modernizacji i budowy dróg wojewódzkich oraz 

modernizacji, to szczególnie chcę podkreślić, Stadionu Śląskiego, prowadzić 

realną współpracę i realizować konkretne działania z Wojewodą w kwestii 

organizacji EURO 2012. Pierwsze spotkanie chciałbym aby się odbyło już w 

najbliższym tygodniu. Chciałbym opracować i wdrożyć nową strategię 

promocyjną województwa w ścisłej korelacji z organizacją EURO 2012. 

Zakładając, że tu odbędą się mecze, że przyjadą do nas turyści, kibice – 

chciałbym żeby poznali na tyle otoczenie żeby zechcieli przyjechać tu 

ponownie. Chciałbym realizować wspólnie z rządem program: Boisko w 

mojej gminie, dotyczy on współfinansowania przez Województwo w 1/3 

budowy boisk i chciałbym, aby w tym roku powstało ich co najmniej 40. 

Chciałbym promować instytucje kultury poprzez wspieranie 

najatrakcyjniejszych wizytówek kulturalnych województwa. Istotnym 

tematem wpisującym się w EURO 2012 jest modernizacja WPKiW w 

bezpośredniej bliskości Stadionu, który powinien być zmodernizowany, gdzie 

odbędą się – mam taką nadzieję – mecze EURO 2012. Jest to niezwykła 

okazja aby goście poznali także WPKiW. Chciałbym aby doszło do korekt w 

budżecie Województwa pod kątem przełożenia pieniędzy w kierunku 

inwestycyjnym, natomiast zmniejszenia dosyć istotnych wydatków, które 

teraz są na wydatki bieżące, uporządkować strukturę własnościową spółek i 

znaleźć dla nich nowe misje, a szczególnie dla GARR-u i Funduszu 

Górnośląskiego. Zadanie, które stoi na najbliższy tydzień to sprawne 

przejęcie funkcji i Urzędu Marszałkowskiego, i w dalszej kolejności 

przejmowanie tych zadań, które zostaną nałożone na Urząd Marszałkowski, a 

które obecnie są wykonywane przez Urząd Wojewódzki. Mamy w 2007 roku, 

do roku 2013, 738 mln zł na Kapitał Ludzki. Chciałbym, aby te pieniądze były 

prawidłowo wydane i żeby służyły rozwojowi województwa. Stoi przed nami 

również realizacja RPO – mam nadzieję, że uda nam się kompleksowo 

zrealizować te zadania ze szczególnym uwzględnieniem działań 

skierowanych do sektora samorządowego, mając na uwadze krytyczne, jak na 

razie, analizy dotyczące tej działalności. Chciałbym aby szybko doszło do 

zakończenia formowania Śląskiego Centrum Przedsiębiorczości, po to, aby 

ono szybko i sprawnie funkcjonowało, po to by wspomóc przedsiębiorstwa 

zainteresowane korzystaniem z tych pieniędzy unijnych. Mam nadzieję że 

będziemy działali wspólnie skutecznie. Tak naprawdę nie stać nas na żadne 

jałowe kłótnie, ani na to żebyśmy uprawiali politykę, ale żebyśmy wspólnie 

działali dla dobra województwa, dlatego liczę na zrozumienie i na chęć 

współpracy ze strony klubów opozycyjnych. Zapraszam Państwa do 
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współpracy, chciałbym się w najbliższym czasie spotkać z pełnym składem 

klubów. Jeszcze raz chciałem podziękować za okazane mi zaufanie i 

zapewnić, że jestem gotowy do pełnej współpracy. Ja już do deklarowałem 

dzisiaj, rozmawiałem z Panem Przewodniczącym na temat prawidłowych 

relacji między Sejmikiem a Zarządem Województwa. 

 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru Wicemarszałków Województwa Śląskiego (druk III/265), 

b) wyboru Członków Zarządu Województwa Śląskiego (druk 

III/266): 
 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – zgodnie z obowiązującym 

prawem kandydatów proponuje Marszałek. Proponuję, aby to głosowanie 

odbyć przy jednej okazji, stąd prosiłbym Pana Marszałka o przedstawienie 

kandydatów. 

 

- Marszałek Bogusław Śmigielski – chciałem zgłosić kandydatury Pana 

Mariana Ormańca i Pana Zbyszka Zaborowskiego na Wicemarszałków oraz 

Panów Mariusza Kleszczewskiego i Piotra Spyrę na Członków Zarządu. 

 

[kandydaci wyrazili zgodę] 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – wobec wyrażenia zgody i 

braku pytań proponuję, aby komisja przygotowała stosowne karty, w związku 

z tym ogłaszam 15 minut przerwy. 

 

 

[przerwa w obradach] 

 

 

- radny Krzysztof Stachowicz – komisja w składzie jak poprzednio 

przygotowała karty do głosowania w sprawie wyboru dwóch 

Wicemarszałków i dwóch Członków Zarządu Województwa Śląskiego. Karty 

są opieczętowane pieczęcią Sejmiku, złożyli na nich podpisy członkowie 

komisji. Głosujemy w następujący sposób: przy nazwisku kandydata 

stawiamy w jednej z kratek znak x. Jeśli będzie więcej niż jeden przy danym 

kandydacie głos będzie nieważny, jeśli będą jakieś znaki graficzne komisja 

nie będzie brała ich pod uwagę. Proszę członków komisji o rozdanie kart. 

 

[głosowanie] …[koniec kasety 1 a]… 
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- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – komisja pracuje, a my 

przerwę do godziny 12
10

. 

 

 

[przerwa w obradach] 

 

 

- radny Krzysztof Stachowicz – …komisja rozdała radnych karty do 

głosowania w liczbie 42. Po otworzeniu urny komisja stwierdziła, że znajdują 

się w niej 42 karty do głosowania. Po przeliczeniu i sprawdzeniu kart komisja 

ustaliła, iż głosów ważnych oddano 42, głosów nieważnych oddano 0. Wyniki 

głosowania: Marian Ormaniec: za – 27, przeciw – 5, wstrzym. – 10, Zbyszek 

Zaborowski: za – 22, przeciw – 15, wstrzym. – 5. Protokół kolejny, komisja w 

składzie jak wyżej powołana w celu przeprowadzenia głosowania tajnego w 

sprawie wyboru Członków Zarządu. O pozytywnym głosowaniu decydowała 

zwykła większość głosów. komisja rozdała radnych karty do głosowania w 

liczbie 42. Po otworzeniu urny komisja stwierdziła, że znajdują się w niej 42 

karty do głosowania. Po przeliczeniu i sprawdzeniu kart komisja ustaliła, iż 

głosów ważnych oddano 42. Mariusz Kleszczewski: za – 30, przeciw – 2, 

wstrzym. – 10, Piotr Spyra: za – 23, przeciw – 14, wstrzym. – 5. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – stwierdzam, że przyjęto 

następujące uchwały: z druku III/265 w sprawie wyboru Wicemarszałków 

Województwa Śląskiego. W § 1 czytamy: Na wniosek Marszałka 

Województwa Śląskiego, w wyniku prawidłowo przeprowadzonego 

głosowania tajnego, Wicemarszałkami Województwa Śląskiego zostali 

wybrani: radny Marian Ormaniec, Pan Zbyszek Zaborowski. Uchwała z 

druku III/266 w sprawie wyboru Członków Zarządu Województwa Śląskiego. 

§ 1: Na wniosek Marszałka Województwa Śląskiego, w wyniku prawidłowo 

przeprowadzonego głosowania tajnego, Członkami Zarządu Województwa 

Śląskiego zostali wybrani: radny Mariusz Kleszczewski, radny Piotr Spyra. 

 

[gratulacje i wręczenie kwiatów] 

 

 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski, oświadczenia radnych: 
 

- radny Piotr Lewandowski – ja mam dwa wnioski – jeden będący 

powtórzeniem wniosku Pana Radnego Mariana Jarosza – ja zgłaszałem 

zresztą tożsame, ale do Pana Przewodniczącego Stachowicza, prosiłem 

mianowicie o to, aby zostało zorganizowane spotkanie radnych, ja prosiłem o 
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Komisję Budżetu, Pan Radny Jarosz prosił o spotkanie wszystkich radnych 

Sejmiku z ekspertami, który wprowadziliby nas we wszelkie arkana i 

meandry przygotowywania wniosków i powiedzieli nam kilka słów na temat 

Regionalnego Programu Operacyjnego. Jak wiadomo niektóre konkursy na 

niektóre działania i niektóre priorytety już są organizowane i myślę, że już 

czas najwyższy żeby takie spotkanie się odbyło – ja przynajmniej i wszyscy ci 

radni, z którymi rozmawiałem jesteśmy takim spotkaniem bardzo 

zainteresowani. Proszę Pana Przewodniczącego o zorganizowanie takiego 

szkolenia. Drugi wniosek: Panie Przewodniczący ! Mamy nowych radnych – 

to są radni z Pańskiego klubu, oprócz tego jest nowa koalicja i proszę Pana 

Przewodniczącego i wnioskuję o zwołanie spotkania przewodniczących 

klubów w sprawie ustalenia nowych składów komisji. Myślę, że warto 

wprowadzić normalne parlamentarne zasady, porozmawiać o parytetach, 

porozmawiać o tym jak nowy Zarząd widzi współpracę z komisjami – to jest 

Pana gestia – i myślę, że takie spotkanie powinno się odbyć jak najszybciej i 

o to wnioskuję. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – Kolega Przewodniczący mnie 

uprzedził. Chciałem właśnie z tą propozycją wyjść, zwłaszcza wobec tego, że 

Sejmik podjął nowe uchwały, które wymagają rekonstrukcji komisji. Myślę, 

że ta rekonstrukcja odbędzie się w duchu wzajemnej współpracy i 

wzajemnego szacunku. Czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos w tym 

punkcie ? … Jeśli nie, to dziękuję za przybycie. Tym, co wybierają się na 

ferie życzę udanego urlopu. Myślę, że przewodniczący klubów będą w 

najbliższym czasie miarę dostępni, tak, aby na najbliższej sesji te sprawy 

zostały uregulowane. Jest propozycja, aby sesję odbyć już po feriach, 28 

stycznia. Jeślibym nie usłyszał sprzeciwu, zwłaszcza ze strony Zarządu – nie 

widzę ! – to myślę, że ten termin byłby jak najbardziej wskazany, po to żeby 

jak najlepsza frekwencja dalszym pracom towarzyszyła. Nie widzę więcej 

głosów, stwierdzam, że porządek sesji został wyczerpany ! 

 

 

8. Zamknięcie sesji - 12
20

. 

 


